
 1 

  

ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND 
Rådet  för  funk t ionshinder f rågor  

    PROTOKOLL 

 

 

 

Sammanträde 15 mars 2012    

 

 

  

   

Justerat 2012-03-16 

 

 

 

Helena Lanzer-Sillén  Anette von Matern                                                 

Ordförande   Vice ordförande  

 

 

Närvarande 

Helena Lanzer-Sillén  ordförande 

Anette von Matern  vice ordförande  

Sylvia Samuelsson  ledamot 

 

 

Anmält förhinder 

Camilla Degsell  ledamot 

Per-Erik Andersson  ledamot 

 

 

 

Närvarande i tjänsten 

Britt-Marie Ericsson  sekreterare 

 

 

§ 1   

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utses att tillsammans med ordföranden  

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen 

den 16 mars. 

 

§ 2 

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-02-02 justerats den 3 februari. 
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§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

Protokoll fört vid sammanträde 2011-12-05  

 Protokoll fört vid sammanträde 2012-01-23 

 

Stockholm – en stad för alla 

Program för delaktighet för personer med funktions- 

Nedsättning 2011-2016 

 

Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2011 

 

§ 4 

Ändrat hundrastområde och ny hundrastgård i Solbergaskogen 

 

Inom Älvsjö stadsdelsområde finns inga inhägnade hundrastgårdar, men fyra 

hundrastområden, varav Solbergaskogen är det största. Hundrastområden är 

naturområden som är skyltade, men inte inhägnade. Där får hundar gå okopplade 

under hundägarens tillsyn.  

 

Solbergaskogen har höga naturvärden och används flitigt av både solbergabor, 

förskolor och skolor. Förtätningen i Solberga har medfört fler besökare i 

Solbergaskogen och fler intressekonflikter. Till förvaltningen har det kommit in ett 

antal klagomål på lösa hundar samt önskemål om inhägnade hundrastgårdar.  

 

Förvaltningen föreslår att hundrastområdet begränsas till den nordvästra delen av 

Solbergaskogen, som inte har så många besökare. Samtidigt kan en inhägnad 

hundrastgård inrättas på en central plats i Solbergaskogen. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

24 februari 2012. Dnr 3.2.114-2012. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 5 

Framkomlighetsstrategi för Stockholm 2030 

 

Trafikkontoret har tagit fram ett förslag till en Framkomlighetsstrategi som 

beskriver hur gatu- och vägnätet ska kunna möta den ökande efterfrågan på 

transportkapacitet på i stort sett samma yta som tidigare. I en bilaga finns även ett 

förslag till handlingsplan för åren 2012-2016. Strategin anger principer för hur 

staden ska prioritera i stora och små beslut för att kapaciteten och pålitligheten i 

väg- och gatutrafiken kan öka. Det är inte längre bilarnas framkomlighet som är i 

fokus, utan de gåendes, cyklisternas och kollektivtrafikresenärernas. 

 

Förvaltningen anser att förslaget till Framkomlighetsstrategi och handlingsplan som 

helhet är bra. Målen är ambitiösa men inte omöjliga att uppnå. Därutöver betonar 
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förvaltningen behovet av bättre tvärgående busslinjer i Söderort, behovet av att lösa 

störningarna från Älvsjövägen, samt parkeringsproblemen i Solberga. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

3 mars 2012. 1.5.670-2011. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 6 

Svar på Socialstyrelsens beslut angående tillsyn av kommunens insatser  

till personer med psykisk funktionsnedsättning i Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Socialstyrelsen har genomfört förstärkt tillsyn av kommunens insatser till personer 

med psykisk funktionsnedsättning i Älvsjö stadsdelsnämnd. Tillsynen omfattade 

handläggning av insatser till personer med psykisk funktionsnedsättning samt 

Älvsjö boendestödsteam. Av Socialstyrelsens tillsynsbeslut framgår, att 

stadsdelsnämnden ska upprätta rutiner för hur fel och brister i verksamheterna 

analyseras och följs upp, i syfte att säkerställa att kvalitén systematiskt och 

fortlöpande utvecklas och säkras samt redovisa hur rutinen ska implementeras hos 

personalen.  

 

Förvaltningen kommer, utifrån nya föreskrifter som trädde i kraft 2012-01-01, att 

uppdatera befintligt Ledningssystem för kvalitet och säkerhet inom äldreomsorg, 

omsorg om personer med funktionsnedsättning samt stödboende inom 

socialpsykiatrin. I detta sammanhang kommer även övriga delar av socialtjänsten 

och därmed också boendestödet inom socialpsykiatrin att inkluderas. 

Socialstyrelsen beslutade också att nämnden ska säkerställa att handläggning och 

dokumentation är rättssäker och sker i enlighet med gällande bestämmelser. 

Förvaltningen har genomfört en genomlysning av samtliga ärenden och där brister 

framkommit har en åtgärdsplan upprättats. Åtgärderna genomförs successivt under 

första kvartalet 2012. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 5 

mars 2012. Dnr 1.2.1.646-2011. 

 

Rådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Helena Lanzer-Sillén informerade om att hon i eftermiddags varit på ett möte i  

servicehuset med anledning av att den biståndsbedömda dagverksamheten upphör  

fr o m den 1 juli och övergår till en verksamhet som är öppen för alla äldre. 

 

Den 7 juni kommer presidiet (ordförande och vice ordförande i stadsdelsnämnden) 

till rådets möte. 

 

 


